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Protokół Nr 16/2021 

Wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 27 września 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej: Jerzy Gładzki, Aleksander 

Kazimieruk oraz Przewodniczący Rady Aleksy Roszczenko, Burmistrz Kleszczel Aleksander 

Sielicki, Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk, radny Piotr Gawryluk oraz członek komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Katarzyna Koc. Nieobecna była radna Renata Wasiluk – członek komisji 

Rewizyjnej oraz Janusz Polak i Piotr Dmitruk – członkowie komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji  

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki. Rozpoczęcie 

posiedzenia nastąpiło o godzinie 14:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki otworzył posiedzenie komisji. Stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy dwóch spośród trzech członków komisji, a zatem obrady 

są prawomocne. Następnie przedstawił  projekt porządku posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r.  

3. Przedstawienie projektów uchwał. 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji odbytych w dniach 26 lipca 2021 r. i 12 sierpnia 

2021 r. 

5. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację z wykonania budżetu 

gminy za I półrocze 2021 r. przyjęte Zarządzeniem Nr 193/2021 z dnia 31 września 2021 r.  

Stwierdził, że nie ma większych zagrożeń w realizacji budżetu. Dochody zrealizowano 

w 55% planu, ponieważ cześć podatników opłaciło podatek za cały rok, natomiast wydatki 

w wysokości 47%. Podkreślił, że realizacja zadań inwestycyjnych zaplanowana jest głównie na 

II półrocze br.  

Zadanie inwestycyjne dotyczące remontu świetlicy w Sakach w I półroczu dotyczyły 

ogłoszenia przetargu i wyłonienia wykonawcy na wykonanie tego zdania. Najniższa oferta, jaka 

wpłynęła jest na około 700 000 zł i dlatego remont świetlicy został rozłożony na dwa lata. 

W I półroczu realizowane były zadania w ramach funduszu sołeckiego. Większość zadań 

wyznaczonych na ten rok została już zrealizowana i one przeważnie dotyczyły dożwirowywania 

dróg. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał skąd jest firma, która miała najniższą ofertę na remont 

świetlicy w Sakach. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że z Siemiatycz. 

 

 Ad. 3. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 r. wraz z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele  wraz 

z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

wyborów uzupełniających sołtysa w sołectwie Zaleszany  wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

wyborów uzupełniających sołtysa w sołectwie Zaleszany wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kleszczele na lata 

2022-2026 wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

rocznego programu współpracy Gminy Kleszczele z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 r.  wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 Ad. 4.  Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki wniósł o przyjęcie protokołów z posiedzeń 

odbytych w dniach 26 lipca 2021 r. oraz 12 sierpnia 2021 r. bez odczytania. Protokoły były 

wyłożone do wglądu w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajdują się na sali 

posiedzenia.  

Do treści protokołów członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 14/2021 i 15/2021 

z posiedzeń Komisji Rewizyjnej przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad.5. Przewodniczący Komisji Jerzy Gładzki zapytał, czy można podstawić przyczepkę dla 

pracowników gospodarczych, którzy grabią liście, aby od razu mogli wrzucać tam liście, ponieważ 

wiatr im je rozwiewa. Dodatkowo zapytał, czy można w końcu załatwić sprawę, która była już w 

poprzedniej kadencji zgłaszana dotycząca usunięcia brzóz z drogi Kleszczele – Policzna, ponieważ 

drzewa są suche i przy silniejszym wietrze mogą one się złamać i może być tragedia. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jeśli drzewa do tej pory nie zostały 

usunięte, to prawdopodobnie nie było zgody na usunięcie ich. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 14:40 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk                   Przewodniczący 

     Komisji Rewizyjnej 

     

          Jerzy Gładzki 


